

Title (en)

Device for positioning several flower pots.

Title (de)

Vorrichtung zum Aufstellen mehrerer Blumentöpfe.

Title (fr)

Dispositif pour positionner plusieurs pots de fleurs.

Publication

**EP 0400616 A1 19901205 (DE)**

Application

**EP 90110279 A 19900530**

Priority

- DE 3917909 A 19890601
- DE 3927194 A 19890817

Abstract (en)

The invention relates to a device for positioning several plants planted in flowerpots. A system equivalent to window boxes or plant troughs is provided which has considerably less requirement of plant soil or plant substrate because the flowerpots (10) are placed in a row in a holder which has two profiled portions (13, 15) in the region of the edge (11) of the inserted flowerpots, which profiled portions extend in parallel and the clear spacing of which is matched to the outside dimension of the edge of the inserted flowerpots, because the flowerpots are placed on at least one further profiled portion (17, 18), and because all the profiled portions are held in their mutual relationships with their ends on end elements (20). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Aufstellen von mehreren, in Blumentöpfen gepflanzter Pflanzen. Eine den Blumenkästen oder Pflanztrögen äquivalente Anlage mit wesentlich weniger Bedarf an Pflanzerde oder Pflanzsubstrat wird dadurch geschaffen, daß die Blumentöpfe (10) in einer Reihe in eine Halterung eingestellt sind, die im Bereich des Topfrandes (11) der eingestellten Blumentöpfe zwei parallel zueinander verlaufende Profilabschnitte (13, 15) aufweist, deren lichter Abstand auf die Außenabmessung des Topfrandes der eingestellten Blumentöpfe abgestimmt ist, daß die Blumentöpfe auf mindestens einem weiteren Profilabschnitt (17, 18) aufgestellt sind und daß alle Profilabschnitte mit ihren Enden an Abschlußelementen (20) in ihrer Zuordnung zueinander gehalten sind.

IPC 1-7

**A47G 7/04**

IPC 8 full level

**A47G 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47G 7/044** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] CH 172673 A 19341031 - GEIGER ADALBERT [CH]
- [A] US 1889669 A 19321129 - KNIPE THOMAS L
- [A] EP 0285733 A1 19881012 - ARAX S A R L SOC [FR]
- [A] FR 2608365 A1 19880624 - IMBERT JACQUES [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 3927194 C1 19900920**; EP 0400616 A1 19901205

DOCDB simple family (application)

**DE 3927194 A 19890817**; EP 90110279 A 19900530